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Spørsmål fra Torbjørn Espelien: 
 
«Asker kommune har satt et tak for de kommunale kostnadene knyttet til stiftelsen Fontenehus.  
Følgende spørsmål ønskes besvart i forhold til opprettelse av Fontenehus i Bærum: 
 
 1. Har Asker kommune holdt seg innenfor den avtalte kostnadsrammen i oppstartsåret? 
2. Har Asker kommune erfaring med kostnadsutviklingen for Fontenehuset, som kan være 
relevant i forhold til orienteringen fra rådmannen om etablering av Fontenehus i Bærum? 
3. Hvor mye bevilger Oslo kommune til de etablerte Fontenehusene i Oslo?» 
 
Svar fra rådmannen: 
 
Har Asker kommune holdt seg innenfor den avtalte kostnadsrammen i oppstartsåret? 
I oppstart-året har kommunen ingen utgifter, kommunen kommer inn med delvis dekning fra og 
med det andre driftsåret (2017) 
 
Fra kommuneadministrasjonen opplyser de, på grunnlag av vedtak i politisk utvalg, at det er 
inngått en samarbeidsavtale med Fontenehus Asker 
 
Lenke til saksfremlegg og vedtak i Helse og omsorgskomiteen; 
https://lokaldemokrati.asker.kommune.no/motedag?offmoteid=125 
 
For driftsåret 2017 vil Asker kommune dekke 25 prosent av utgiftene. Helsedir/dept. ligger inne 
med en dekning på  inntil 75 prosent. Asker kommune uttrykker det slik at det er enighet og felles 
ønske om finne løsninger på evt. økonomiske utfordringer, f.eks. dersom tilskuddet fra dir/dept 
skulle utgjøre mindre enn 75 prosent. Fontenehuset har som mål/oppgave også å få inn inntekter 
fra andre aktører/private/givere o.l. 
 
Fontenehuset i Asker har startet opp, og har hatt full drift i 2016. 
Budsjett i 2016 er på 4 millioner, det er 3 stillinger. 
 
Har Asker kommune erfaring med kostnadsutviklingen for Fontenehuset? 
Asker kommune har, på bakgrunn av det ovennevnte, ikke  slik erfaring. 

https://lokaldemokrati.asker.kommune.no/motedag?offmoteid=125


Det opplyses at kommunen gav et lån, som forskudd, før det kom inn et ekstra tilskudd fra  
direktoratet i 2016. 
 
Fontenehus Asker opplyser at det har  vært fokus på å unngå for høye utgifter knyttet til 
investeringer i oppstartfasen  -   har da kunnet blitt litt mindre handlingsrom til finansiering av 
stillinger. De fått en tilleggsbevilgning fra Helsedirektoratet i løpet av året 2016 (ref. ovenfor) 
 
Hvor mye bevilger Oslo kommune til de etablerte Fontenehusene i Oslo? 
Vedr. Fontenehus øst: (litt usikker på om dette gjelder kun øst - eller både øst og fontenehus i 
sentrum) 
 
Oslo kommune bevilger 10 mill. 
Helsedirektoratet bevilger 3 mill. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


